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Rada Miejska w Prudniku 
Radni-Sesja 

Protokół nr XXI 

XXI Sesja w dniu 30 stycznia 2020  

Obrady rozpoczęto 30 stycznia 2020 o godz. 08:00, a zakończono o godz. 10:30 tego samego 

dnia. 

W posiedzeniu wzięło udział 20 członków. 

/lista obecności radnych stanowi załącznik nr 1 do protokołu/ 

/lista obecności sołtysów stanowi załącznik nr 2 do protokołu/ 

 

Obecni: 

1. Zygmunt Bochenek 

2. Rafał Bolibrzuch 

3. Ryszard Czeczel 

4. Josel Czerniak 

5. Marcin Domino 

6. Andrzej Gajewski 

7. Alicja Isalska 

8. Zbigniew Kosiński 

9. Marcin Krasoń 

10. Katarzyna Licznar 

11. Paweł Licznar 

12. Ludmiła Lisowska 

13. Edward Mazur 

14. Stanisław Mięczakowski 

15. Edward Mróz 

16. Urszula Rzepiela 

17. Zygmunt Trojniak 

18. Jacek Urbański 

19. Tomasz Wisła 

20. Arkadiusz Zaczyński 

21. Zofia Zeprzałka-Krzemień 

 

1. Sprawy organizacyjne. 

1) Otwarcie sesji i stwierdzenie quorum. 

Sesję otworzyła Przewodnicząca Rady Miejskiej w Prudniku Alicja Isalska, przywitała 

radnych i zaproszonych gości, w tym Katarzynę Czochara Poseł na Sejm RP. 

W momencie otwarcia  w obradach uczestniczyło 14 radnych Rady Miejskiej w Prudniku, co 

stanowi wymagane kworum. 

Przewodnicząca uczciła minutą ciszy pamięć zmarłej Stefanii Olejczuk Przewodniczącej 

Rady Miejskiej w Prudniku Pierwszej Kadencji. 

Głos zabrała Katarzyna Czochara – Poseł na Sejm RP.  Poseł przedstawiła inicjatywę 

podjęcia przez radę  uchwały w sprawie ustanowienia Stefana Kardynała Wyszyńskiego 

Patronem Miasta Prudnik. Przedstawiła pokrótce sylwetkę Kardynała oraz uzasadnienie dla 

podjętej inicjatywy. 

/projekt uchwały złożonej przez Poseł Katarzynę Czocharę stanowi załącznik nr 3 do 

protokołu/ 



2 

 

Radny Edward Mróz stwierdził, że projekty uchwał przedkładać mogą Burmistrz, radni  

i dziwi go, że Przewodnicząca nie poinformowała o tym Pani Poseł. 

Przewodnicząca Rady oznajmiła, że zarówno Poseł jak i Senator może uczestniczyć  

w każdym posiedzeniu Rady i zabierać glos, a przedstawiona przez Poseł inicjatywa zostanie 

potraktowana jako propozycja projektu uchwały.  

Poseł na Sejm Katarzyna Czochara wyjaśniła, że przedstawiony projekt uchwały jest 

projektem uchwały obywatelskiej. Podziękowała Przewodniczącej za możliwość 

przedstawienia uchwały.  

Radny Edward Mróz powiedział, że nie ma nic przeciwko samej uchwale, chodzi mu tylko 

o zachowanie procedur i składania kompletnych dokumentów –chodzi tu o podpisy poparcia 

mieszkańców gminy dla podjętej inicjatywy.   

Poseł na Sejm zapewniła, że podpisy dotrą do Biura Rady w najbliższym czasie. 

 

2) Przyjęcie protokołu z XVIII sesji. 

Przewodnicząca zwróciła się z zapytaniem czy ktoś ma uwagi do protokołu nr XVIII/2019, 

który był wyłożony do wglądu w Biurze Rady Miejskiej. Radni nie wnieśli uwag, w związku 

z czym Przewodnicząca podała pod głosowanie przyjęcie protokołu z XVIII sesji Rady 

Miejskiej w Prudniku z dnia 9 grudnia  2019 r. 

Głosowano w sprawie: 

Przyjęcie protokołu z XVIII sesji. 

Wyniki głosowania 

ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (18) 

Zygmunt Bochenek, Rafał Bolibrzuch, Josel Czerniak, Andrzej Gajewski, Alicja Isalska, 

Zbigniew Kosiński, Marcin Krasoń, Paweł Licznar, Ludmiła Lisowska, Edward Mazur, 

Stanisław Mięczakowski, Edward Mróz, Urszula Rzepiela, Zygmunt Trojniak, Jacek 

Urbański, Tomasz Wisła, Arkadiusz Zaczyński, Zofia Zeprzałka-Krzemień 

BRAK GŁOSU (1) 

Ryszard Czeczel 

NIEOBECNI (2) 

Katarzyna Licznar 

 

Wobec powyższego głosowania protokół z XVII Sesji Rady Miejskiej został przyjęty. 

 

3) Przyjęcie protokołu z XIX sesji. 

Przewodnicząca zwróciła się z zapytaniem czy ktoś ma uwagi do protokołu nr XIX/2019, 

który był wyłożony do wglądu w Biurze Rady Miejskiej. Radni nie wnieśli uwag, w związku 

z czym Przewodnicząca podała pod głosowanie przyjęcie protokołu z XIX sesji Rady 

Miejskiej w Prudniku z dnia 30 grudnia  2019 r. 

Głosowano w sprawie: 

Przyjęcie protokołu z XIX sesji. 

Wyniki głosowania 

ZA: 16, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 3, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (16) 

Zygmunt Bochenek, Rafał Bolibrzuch, Josel Czerniak, Andrzej Gajewski, Alicja Isalska, 

Zbigniew Kosiński, Marcin Krasoń, Paweł Licznar, Ludmiła Lisowska, Edward Mazur, 

Stanisław Mięczakowski, Edward Mróz, Urszula Rzepiela, Zygmunt Trojniak, Tomasz Wisła, 

Zofia Zeprzałka-Krzemień 
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BRAK GŁOSU (3) 

Ryszard Czeczel, Jacek Urbański, Arkadiusz Zaczyński 

NIEOBECNI (2) 

Katarzyna Licznar 

 

Wobec powyższego głosowania protokół z XVII Sesji Rady Miejskiej został przyjęty. 

 

4) Przyjęcie protokołu z XX sesji. 

Przewodnicząca zwróciła się z zapytaniem czy ktoś ma uwagi do protokołu nr XIX/2019, 

który był wyłożony do wglądu w Biurze Rady Miejskiej. Radni nie wnieśli uwag, w związku 

z czym Przewodnicząca podała pod głosowanie przyjęcie protokołu z XX sesji Rady 

Miejskiej w Prudniku z dnia 30 stycznia 2020 r. 

Głosowano w sprawie: 

Przyjęcie protokołu z XX sesji. 

Wyniki głosowania 

ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (18) 

Zygmunt Bochenek, Rafał Bolibrzuch, Josel Czerniak, Andrzej Gajewski, Alicja Isalska, 

Zbigniew Kosiński, Marcin Krasoń, Paweł Licznar, Ludmiła Lisowska, Edward Mazur, 

Stanisław Mięczakowski, Edward Mróz, Urszula Rzepiela, Zygmunt Trojniak, Jacek 

Urbański, Tomasz Wisła, Arkadiusz Zaczyński, Zofia Zeprzałka-Krzemień 

BRAK GŁOSU (1) 

Ryszard Czeczel 

NIEOBECNI (2) 

Marcin Domino, Katarzyna Licznar 

 

Wobec powyższego głosowania protokół z XVIII Sesji Rady Miejskiej został przyjęty. 

 

5) Złożenie ślubowania przez radnego wstępującego na wakujący mandat. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej odczytała treść postanowienia Komisarza Wyborczego  

w Opolu o objęciu mandatu przez radnego Marcina Domino. Następnie poinformowała, że 

ślubowanie odbywa się w taki sposób, że po odczytaniu roty Radny powstaje i wypowiada 

słowo „ślubuję”. Ślubowanie może być złożone z dodaniem zdania: „Tak mi dopomóż Bóg”. 

Radny Marcin Domino złożył ślubowanie. Po ślubowaniu Przewodnicząca pogratulowała 

radnemu wyboru i objęcia mandatu radnego Rady Miejskiej w Prudniku. Przewodnicząca 

Rady przypomniała, że radny Marcin Domino obejmuje stanowisko radnego po Pani Teresie 

Barańskiej, która po objęciu stanowiska Wicewojewody Opolskiego zrzekła się mandatu 

radnej.  

Przewodnicząca Rady odczytała list gratulacyjny od Wicewojewody Teresy Barańskiej. 

 

6) Zmiana porządku obrad. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej podała pod głosowanie wniosek Burmistrza Prudnika  

o zmianę kolejności porządku obrad. 

Głosowano wniosek w sprawie: 

Wniosek Burmistrza o przesunięcie punktu 4 porządku obrad na koniec posiedzenia.  

Wyniki głosowania 

ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 2, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (18) 



4 

 

Zygmunt Bochenek, Rafał Bolibrzuch, Josel Czerniak, Marcin Domino, Andrzej Gajewski, 

Alicja Isalska, Zbigniew Kosiński, Marcin Krasoń, Paweł Licznar, Ludmiła Lisowska, 

Stanisław Mięczakowski, Edward Mróz, Urszula Rzepiela, Zygmunt Trojniak, Jacek 

Urbański, Tomasz Wisła, Arkadiusz Zaczyński, Zofia Zeprzałka-Krzemień 

BRAK GŁOSU (2) 

Ryszard Czeczel, Edward Mazur 

NIEOBECNI (1) 

Katarzyna Licznar 

 

Wobec powyższego głosowania wniosek został przyjęty.  

 

2. Informacja Burmistrza o działaniach podejmowanych między sesjami. 

Burmistrz Prudnika Grzegorz Zawiślak przedstawił informację ze swojej działalności za 

okres 22 grudnia 2019 r. 30 stycznia 2020 r. o następującej treści: 

1. W ubiegły piątek spotkaniem z  gwardianem Zakonu Franciszkanów Dawidem  Zmudą 

rozpoczęliśmy przygotowania do prudnickich  uroczystości beatyfikacji kardynała Stefana 

Wyszyńskiego. Wiadomym jest, że główne uroczystości odbędą się w Warszawie, jednak 

również w Prudniku planujemy szereg lokalnych wydarzeń, które będą związane z osobą 

Prymasa i Jego pobytem w Prudniku. Naszym celem jest, aby z tego co wydarzyło się w 

Prudniku pozostał  u nas trwały ślad, myśli Prymasa o Wierze, Kościele i Ojczyźnie – po 

prostu o Jego Polsce.  

Pamięć o tym, że natchnienie  o Ślubach  Jasnogórskich zrodziło się w Prudniku  winno mieć 

wyraźny przekaz w tym szczególnym miejscu. W najbliższych dniach ustalimy skład 

komitetu organizacyjnego obchodów, zaprosimy do jego prac proboszczów prudnickich 

parafii, a także osoby, które swoim zaangażowaniem i inwencją przyczynią się do 

uświetnienia tych wydarzeń. Również Radzie zamierzam przedstawić propozycje 

upamiętnienia w naszym mieście osoby Prymasa. Prowadzimy rozmowy z Posłankami  

i Posłami na Sejm RP o ewentualnych przedsięwzięciach, które wymagałyby wsparcia władz 

centralnych. 

2. W dniu 23 stycznia  Wojewoda Opolski przekazał Gminie Prudnik informację dotyczącą 

złożonych przez Gminę wniosków w ramach rządowego „Programu integracji społeczności 

romskiej w Polsce na lata 2014-2020”. Informuję, że dwa nasze projekty otrzymają 

dofinansowanie w ramach w/w programu i są to: Projekt nr 1 pn „Poprawa sytuacji bytowej 

rodzin romskich w Prudniku poprzez remont lokali mieszkalnych”, który realizowany będzie 

przez Zakład Usług Komunalnych. Projekt nr 2 pn „Działanie  instruktora promującego 

kulturę romską w regionie”, który realizowany będzie przez Prudnicki Ośrodek Kultury  

i Biblioteki Publicznej. Zakres rzeczowy projektu dotyczący substancji mieszkaniowej 

zamieszkałej przez społeczność romską przewiduje wykonuje niezbędnych prac remontowych 

(z zakresu wymiany stolarki okiennej lub wymiany podłóg) w 7 lokalach mieszkalnych 

zamieszkałych wyłącznie przez rodziny romskie na łączną wartość 33 726,81 zł przy ich 

dofinansowaniu w kwocie 30 350,00 zł co oznacza wysoki, bo aż 90% poziom 

dofinansowania prac. Pracami remontowymi objęte zostaną – zgodnie z wyborem dokonanym 

przez organy administracji rządowej oceniające złożone projekty (tj. Urząd Wojewódzki, 

Ministerstwo) – wskazane lokale zlokalizowane są w budynkach przy ul. Chrobrego nr 26a, 

45, 56, 58, Kochanowskiego 6 oraz Ogrodowej 5a.  Zakres rzeczowy drugiego projektu 

obejmuje udzielenie Gminie  dotacji w łącznej wysokości 13 800,00 zł na współfinansowanie 

zaplanowanych przez Prudnicki Ośrodek Kultury i Biblioteki Publicznej działań w postaci 

organizacji: konkursu plastycznego, dni kultury romskiej, zajęć tanecznych, konkursu 

recytatorskiego, piosenki romskiej oraz wystawy malarskiej i fotograficznej. W obecnie 

trwają prace związane z korektą złożonych wniosków (wynikające z konieczności 
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dostosowania ich kwot do udzielonych dotacji na poszczególne zadania), których rezultatem 

będzie zawarcie  umowy pomiędzy Gminą Prudnik a Wojewodą Opolskim.  

3. Zgodnie z zadaniami ujętymi w budżecie gminy na 2020 rok ogłoszone zostały przetargi na 

następujące zadania: 

- remont schodów przy ul. Chrobrego w Prudniku. Otwarcie ofert   odbędzie się 31.01.2020 r.. 

- zakup energii elektrycznej dla Gminy Prudnik oraz jednostek organizacyjnych i spółek 

gminy. Otwarcie ofert odbędzie się 3.03.2020 r. 

4. 1 stycznia ruszył gminny program wymiany źródeł ciepła na ekologiczne. Termin składania 

wniosków potrwa do 31 marca. Aplikować można o 3 000 zł dopłaty do wymiany kotła 

węglowego na ogrzewanie gazowe, elektryczne, olejowe lub piec na paliwa stałe najnowszej 

generacji. Specjalny program skierowany jest też do budynków wielorodzinnych, w ramach 

którego można uzyskać nawet do 11 000 tys. złotych dopłaty do podłączenia się do 

miejskiego ciepła systemowego. Jako pierwsza z tej formy dotacji skorzystała Wspólnota 

Mieszkaniowa, ul. Szkolna 7. Inwestor w naborze na 2019 rok złożył wniosek na podłączenie 

nieruchomości wielorodzinnej do miejskiej sieci ciepłowniczej, po wykonaniu  

i udokumentowaniu przedmiotowej inwestycji zgodnie z określonymi założeniami na 

początku 2020 roku pracownicy Wydziału Gospodarki Komunalnej, Ochrony Środowiska  

i Rolnictwa dokonali na miejscu odbioru prac związanych z wykonaniem przyłącza. W 

wyniku prawidłowo zrealizowanej inwestycji Wspólnota Mieszkaniowa przy ulicy Szkolnej 7 

na podłączenie do miejskiej sieci ciepłowniczej uzyskała dofinansowanie wysokości  

10 521,73 zł.  

5. W styczniu w związku z realizacją działań mających na celu wzrost świadomości 

ekologicznej społeczeństwa - Gmina Prudnik prowadzi kampanię edukacyjną pn.: „Niska 

emisja – wysoka świadomość”, w ramach której pracownicy Wydziału Gospodarki 

Komunalnej, Ochrony Środowiska i Rolnictwa organizują tematyczne prelekcje skierowane 

do uczniów klas I – III szkół podstawowych na terenie gminy Prudnik. Do tej pory z prelekcji 

skorzystały dzieci ze szkół: w Rudziczce, Szybowicach, Łące Prudnickiej oraz ze Szkoły nr 4 

w Prudniku. Uczniowie z zainteresowaniem i z zaangażowaniem uczestniczą w zajęciach,  

a za aktywny udział w prelekcji otrzymują pamiątkowe dyplomy oraz materiały edukacyjne. 9 

stycznia w Prudnickim Ośrodku Kultury odbyło się spotkanie noworoczne spotkanie 

opłatkowe pod hasłem "Hej kolęda, kolęda" dla Kombatantów, Inwalidów Wojennych  

i Sybiraków. 

6. Jak zwykle w drugi weekend stycznia zagrała Wielka Orkiestra Świątecznej Pomocy.  

11 stycznia odbył się pierwszy Prudnicki Bieg „Policz się z Cukrzycą”. Wokół Prudnickiego 

Parku przebiegło ponad 150 uczestników. Następnego dnia w Prudnickim Ośrodku Kultury, 

gdzie od wielu lat ma siedzibę lokalny sztab WOŚP-u odbyło się szereg wydarzeń kulturalno-

artystycznych. Finał 28 Wielkiej Orkiestry Świątecznej Pomocy miał miejsce w Kinie Diana, 

gdzie odbyły się koncerty zespołów rockowych i hip-hopowych. Jak co roku prudniczanie 

okazali się hojni i padł kolejny rekord – 68 224 zł. Chciałem z tego miejsca podziękować 

wszystkim wolontariuszom oraz wszystkim zaangażowanym w organizację wydarzeń  

w ramach finału na czele z prudnickim szefem sztabu Ryszardem Grajkiem. 

7. Od 15 stycznia rozpoczęliśmy cykl spotkań dotyczących organizacji obchodów rocznicy 

Marszu Śmierci, które w tym roku odbędą się w 27 lutego w Niemysłowicach. Gmina 

Prudnik będzie wraz z wrocławską delegaturą Instytutu Pamięci Narodowej oraz Wojewodą 

Opolskim współorganizatorem wydarzenia. 

8. 16 stycznia uczestniczyłem w oficjalnym przekazaniu nowoczesnego ambulansu typu S 

do Prudnickiego Centrum Medycznego. Przekazania dokonała Wicewojewoda Opolska 

Teresa Barańska, jako przedstawiciel rządu, gdyż ambulans został zakupiony ze środków 

Ministerstwa Zdrowia. 
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9. 17 stycznia w schronisku dla bezdomnych zwierząt w Konradowej otwarto w pełni 

wyposażone ambulatorium. Do weterynaryjnego punkt sanitarnego zostały zakupione 

profesjonalne stoły – zabiegowy oraz diagnostyczny, do tego odpowiednie lampy i narzędzia, 

a także autoklaw do ich odkażania. Gmina Prudnik współfinansuje schronisko w Konradowej 

w ramach podpisanych umów. 

10. 17 stycznia, w Muzeum Powiatowym w Nysie odbyło się Walne Zgromadzenie Członków 

Stowarzyszenia „Subregion Południowy”. Podczas spotkania omówiono bieżące działania 

związane z funkcjonowaniem Subregionu Południe oraz ustalono wspólne stanowiska  

w sprawie podziału środków powstałych w wyniku różnic kursowych oraz oszczędności 

przetargowych w ramach projektu „Termomodernizacji obiektów użyteczności publicznej na 

terenie Subregionu Południowego – Etap II” 

11. 20 stycznia miałem okazję gości Panią Poseł Violettę Porowską. Rozmawialiśmy  

o istotnych dla gminy Prudnik inwestycjach w tym dot.  budowy obwodnicy wschodniej 

Prudnika oraz trzeciej przeprawy mostowej.  

12. 20 stycznia przy okazji prelekcji pt. „Rýmařov i Prudnik – miasta tkaczy” odbyła się 

uroczystość 10-lecia istnienia Centrum Tradycji Tkackich, które po ostatniej modernizacji 

zostało wyposażone w kolejne atrakcje w postaci nowoczesnego projektora i prezentacji 

multimedialnej. Wszystkim zaangażowanym w powstanie, jak i obecne funkcjonowanie 

Centrum chciałbym serdecznie podziękować i życzyć kolejnych wspaniałych jubileuszy. 

13. 23 stycznia w sali reprezentacyjnej Prudnickiego Ośrodku Kultury odbyło się oficjalne  

podsumowanie projektu "Ograniczenie antropopresji na różnorodność biologiczną, 

dziedzictwo kulturowe i historyczne - zrównoważony rozwój obszaru Gór Opawskich  

i Bramy Morawskiej", którego Gmina Prudnik była liderem. Ten projekt, którego całkowita 

wartość wyniosła prawie 24 mln złotych, pomógł sześciu samorządom w znaczny sposób 

zrewitalizować centra miast, miejsca wypoczynku czy ważne dla lokalnej turystyki drogi. 

Samej Gminie Prudnik udało się pozyskać dofinansowanie w wysokości 4 802 436 zł na 

rewitalizację Parku Miejskiego, Małpiego Gaju, budowę ścieżki pieszo-rowerowej na ulicy 

Poniatowskiego oraz uporządkowanie terenu Koziej Góry. 

14. 24 stycznia spotkałem się z Amerykaninem Alem Willnerem, który wraz z dwoma 

przyjaciółmi przemierza trasę Marszu Śmierci. Trasę tą w styczniu 1945 roku przebył jego 

ojciec. 

Panowie codziennie przemierzają po ok.30 km i zatrzymali się w Niemysłowicach, gdzie 

zostali ugoszczeni przez Stowarzyszenie Odnowy Wsi Niemysłowice "Bukowy Las". 

Wyruszyli w dalszą podróż, docelowo do Rogoźnicy. 

15. 24 stycznia odbyło się spotkanie opłatkowe lokalnych struktur Związku Zawodowego 

Solidarność. Tego samego dnia miał miejsce wernisaż wystawy fotograficznej "Prudnik  

i Krnov na starej fotografii", na którym prezentowanych było wiele ciekawych i nieznanych 

do tej pory zdjęć naszego miasta. 

16. 27 stycznia w Muzeum Ziemi Prudnickiego otwarto wystawę „Tu są żywi, ale już umarli. 

Rzeczywistość obozowa na przykładzie losów Wacława Surowieckiego”. Sugestywna i pełna 

mocnego przekazu wystawa pokazuje codzienne życie więźniów niemieckich nazistowskich 

obozów koncentracyjnych. Ekspozycję będzie można oglądać do 30 czerwca 2020 r. 

 

 

 

 

 

3. Sprawozdanie Przewodniczącej Rady o działaniach podejmowanych pomiędzy 

sesjami. 
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Przewodnicząca Rady przedstawiła sprawozdanie ze swojej działalności za okres 

od 20 grudnia 2019 r. do 30 stycznia 2020 r. Z ważniejszych spraw należy wymienić: 

1.W dniu 23 grudnia 2019 r. zgodnie z postanowieniami § 23 Statutu Gminy Prudnik oraz 

ustawą o samorządzie gminnym przekazałam Burmistrzowi Prudnika uchwały Rady Miejskiej 

w Prudniku podjęte na XIX sesji Rady w dniu 20 grudnia 2019 r., celem przekazania ich do 

Wojewody Opolskiego i Regionalnej Izby Obrachunkowej w Opolu.  

2. W dniu 31 grudnia 2019 r. zgodnie z postanowieniami art. 24 ust. 6 ustawy o samorządzie 

gminnym przekazałam Burmistrzowi Prudnika interpelacje i zapytania radnych Rady 

Miejskiej w Prudniku złożone na XIX sesji Rady Miejskiej w dniu 20 grudnia 2019 r.  

3. W dniu  31 grudnia  2019 r. wpłynął wniosek Burmistrza Prudnika o zwołanie sesji  Rady 

Miejskiej w trybie art. 20 ust. 3 ustawy z dnia 8 marca 1990 o samorządzie gminnym. Sesja 

odbyła się w dniu 2 stycznia 2020 r. W dniu 2 stycznia 2020 r. zgodnie z postanowieniami  

§ 23 Statutu Gminy Prudnik oraz ustawą o samorządzie gminnym przekazałam Burmistrzowi 

Prudnika uchwały Rady Miejskiej w Prudniku podjęte na XX sesji Rady, celem przekazania 

ich do Wojewody Opolskiego i Regionalnej Izby Obrachunkowej w Opolu. 

4. Do radnych Rady Miejskiej wpłynęła anonimowa skarga na działalność zarządu spółki 

ZUK. Skarga została przekazana do zbadania Komisji Skarg, Wniosków i Petycji. 

5. 6 stycznia 2020 r. uczestniczyłam w Parafialnych XVII Jasełkach w Kościele Miłosierdzia 

Bożego  

w Prudniku. 

6. 16 stycznia 2020 r. brałam udział w spotkaniu noworocznym w Prudnickim Ośrodku 

Kultury organizowanym przez Burmistrza Prudnika 

7. 20 stycznia 2020 r. brałam udział w prelekcji „Rymarov i Prudnik – miasta tkaczy: 

organizowanym Przez Muzeum Ziemi Prudnickiej 

8. 23 stycznia 2020 r. w Domu Seniora w Prudniku brałam udział we wspólnym kolędowaniu. 

Spotkanie to było zorganizowane przez wiceprzewodniczącego rady pana Edwarda Mazura 

9. 24 stycznia 2020 r. brałam udział w spotkaniu noworocznym członków i sympatyków 

NSZZ Solidarność 

10. 27 stycznia 2020 r. byłam na otwarciu wystawy w Muzeum Ziemi Prudnickiej „Tu są 

żywi, ale już umarli” – rzeczywistość obozowa na przykładzie losów Wacława 

Surowieckiego. 

11. 27 stycznia 2020 r. do Biura rady wpłynęła uchwała nr 20/2020 z dnia 22 stycznia 2020 

Składu Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej w Opolu nt. opinii o możliwości 

sfinansowania deficytu określonego w uchwale budżetowej. Oraz uchwała nr 697/2019 z dnia 

22 stycznia 2020 r. w sprawie opinii o prawidłowości planowanej kwoty długu Gminy 

Prudnik. 

 

4. Sprawozdanie z wysokości średnich wynagrodzeń nauczycieli na poszczególnych 

stopniach awansu zawodowego w szkołach prowadzonych przez jednostkę samorządu 

terytorialnego za rok 2019 (druk nr 356) 

Komisje pozytywnie zaopiniowały sprawozdanie. 

Radni nie wnieśli uwag i zapytań do przedłożonej informacji, w związku  

z powyższym Przewodnicząca podała informację druk nr 356  pod głosowanie. 

Głosowano w sprawie: 

Sprawozdanie z wysokości średnich wynagrodzeń nauczycieli na poszczególnych stopniach 

awansu zawodowego w szkołach prowadzonych przez jednostkę samorządu terytorialnego za 

rok 2019 (druk nr 356).  

Wyniki głosowania 

ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 
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ZA (18) 

Zygmunt Bochenek, Rafał Bolibrzuch, Josel Czerniak, Marcin Domino, Andrzej Gajewski, 

Alicja Isalska, Zbigniew Kosiński, Marcin Krasoń, Paweł Licznar, Ludmiła Lisowska, 

Edward Mazur, Stanisław Mięczakowski, Edward Mróz, Zygmunt Trojniak, Jacek Urbański, 

Tomasz Wisła, Arkadiusz Zaczyński, Zofia Zeprzałka-Krzemień 

BRAK GŁOSU (1) 

Urszula Rzepiela 

NIEOBECNI (2) 

Ryszard Czeczel, Katarzyna Licznar 

/Sprawozdanie stanowi załącznik nr 4 do protokołu/ 

 

6. Gospodarka finansowa: 

1) Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Prudnik na 2020 rok (druk nr 

357) 
Komisje Rady Miejskiej pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały.  

Radni nie wnieśli uwag i zapytań do przedstawionego projektu uchwały, w związku  

z powyższym Przewodnicząca podała projekt uchwały druk nr 357 pod głosowanie. 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Prudnik na 2020 rok (druk nr 357).  

Wyniki głosowania 

ZA: 16, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 3, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (16) 

Zygmunt Bochenek, Rafał Bolibrzuch, Josel Czerniak, Marcin Domino, Andrzej Gajewski, 

Alicja Isalska, Marcin Krasoń, Paweł Licznar, Ludmiła Lisowska, Edward Mazur, Edward 

Mróz, Urszula Rzepiela, Jacek Urbański, Tomasz Wisła, Arkadiusz Zaczyński, Zofia 

Zeprzałka-Krzemień 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (3) 

Zbigniew Kosiński, Stanisław Mięczakowski, Zygmunt Trojniak 

NIEOBECNI (2) 

Ryszard Czeczel, Katarzyna Licznar 

 

Wobec powyższego głosowania Uchwała nr XXI/341/2020 w sprawie zmian w budżecie 

Gminy Prudnik na 2020 rok została podjęta. 

/Uchwała stanowi załącznik nr 5 do protokołu/ 

 

7. Gospodarowanie mieniem: 

1) Podjęcie uchwały w sprawie zbycia nieruchomości zabudowanej (druk nr 358) 
Komisje pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały.  

Przewodnicząca zwróciła się do radnych z zapytaniem czy mają jakieś uwagi do projektu 

uchwały.   

Głos zabrała radna Urszula Rzepiela. Oznajmiła, że przestudiowała na stronie BIP 

dokumenty dotyczące rozwoju Gminy Prudnik. W 2007 roku uchwalony został program 

rozwoju turystyki na terenie Gminy Prudnik, w którym zamieszczony jest punkt dotyczący 

adaptacji budynku w Wieszczynie na Dom Pracy Twórczej – Schronisko Młodzieżowe. 

Chciano w ten sposób uzyskać przede wszystkim poprawę warunków turystyki, zwiększenie 

bazy rekreacyjnej itp. Walory krajobrazowe oraz planowane przedsięwzięcia miały być 

skutecznym narzędziem poprawy stanu zdrowia społeczeństwa, walki z bezrobociem  

i wspieraniem przedsiębiorczości. Radna oznajmiła, że schronisko w Wieszczynie zaczęło 

działać od 2012 roku, czym chwalono się w wielu wydawnictwach i folderach, natomiast 
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jeszcze przed upływem 5 letniej ochrony unijnej projektu poprzedni Burmistrz zapowiadał, że 

po  upływie 5 lat zwróci się do radnych z prośbą o wyrażenie zgody na sprzedaż budynku  

w Wieszczynie. W 2017 roku po burzliwych dyskusjach Rada nie zgodziła się na sprzedaż 

schroniska. Sprzeciw wyraziło wówczas 13 radnych, którym radna podziękowała. U. Rzepiela 

przytoczyła cytat z protokołu jednego z posiedzenia Rady Miejskiej, gdzie ówczesny 

Burmistrz nie wyraża zgody na rozmowy radnych z dyrekcją Schronisk bez jego wiedzy. 

Radna wspomniała również o planowanej z Powiatem zamianie schroniska w Wieszczynie na 

inny budynek, do której z różnych przyczyn nie doszło. Radna przedstawiła przeprowadzoną 

przed siebie analizę,  która dotyczy kosztów związanych z przejęciem Schroniska w 

Wieszczynie oraz jego remontem, po czym dodała, że obiekt planuje się teraz sprzedać po 

niższej cenie, niż nakłady poniesione na rzecz budynku. Radna oznajmiła, że w ostatnim 

czasie wzrosły ceny gruntów, koszty robocizny oraz materiałów budowlanych i nie można 

zaproponowanej ceny tłumaczyć tym, że po upływie kilku lat budynek znów wymaga 

potężnych nakładów związanych z usterkami technicznymi, które w znaczący sposób mogą 

obniżyć jego cenę.   

U. Rzepiela przypomniała, że po upływie 5 letniego okresu ochronnego radni sugerowali 

zwiększenie zakresu świadczenia usług w obiekcie, powołanie zespołu, który zająłby się 

pomocą w poprawie funkcjonowania obiektu, na co obecny wówczas Burmistrz nie wyraził 

zgody. Radna Urszula zaproponowała utworzenie w budynku Schroniska inkubatora 

przedsiębiorczości, gdzie uczniowie szkół hotelarskich i gastronomicznych mogliby odbywać 

praktyki.  

Radna Urszula Rzepiela zgłosiła wniosek o zdjęcie z porządku dzisiejszych obrad projektu 

uchwały w sprawie zbycia nieruchomości zabudowanej (druk nr 358), aby dać czas na 

ponowne przeanalizowanie sprawy. 

Wiceprzewodniczący Edward Mazur stwierdził, że sprawa poruszana była na 

poszczególnych komisjach i radni mają swoje zdanie w temacie sprzedaży Schroniska. 

Radny Zbigniew Kosiński zaprotestował na słowo radnej Urszuli Rzepiela, dotyczące 

zakazu rozmów radnych z dyrektorami jednostek. Oznajmił, że był Przewodniczącym Rady 

poprzedniej kadencji i nie przypomina sobie, aby wpłynął do niego jakikolwiek wniosek 

radnej dotyczący powołania zespołu, który miałby zająć się poprawą działalności schroniska. 

Dodał, że gdyby taki wniosek wpłynął to Burmistrz nie mógłby zablokować działań radnych. 

Zbigniew Kosiński powiedział, że nie podjęto działań mających na celu powołanie organu 

doradczego. 

Dalsza dyskusja nie została podjęta. 

Przewodnicząca podała pod głosowanie wniosek zgłoszony przez radną Urszulę Rzepiela.  

Głosowano wniosek w sprawie: 

Wniosek formalny radnej Urszuli Rzepiela o zdjęcie z porządku obrad projektu uchwały  

w sprawie zbycia nieruchomości zabudowanej (druk nr 358).  

Wyniki głosowania 

ZA: 4, PRZECIW: 11, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 4, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (4) 

Zygmunt Bochenek, Marcin Krasoń, Urszula Rzepiela, Jacek Urbański 

PRZECIW (11) 

Rafał Bolibrzuch, Josel Czerniak, Andrzej Gajewski, Alicja Isalska, Zbigniew Kosiński, 

Paweł Licznar, Ludmiła Lisowska, Edward Mazur, Edward Mróz, Zygmunt Trojniak, Tomasz 

Wisła 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (4) 

Marcin Domino, Stanisław Mięczakowski, Arkadiusz Zaczyński, Zofia Zeprzałka-Krzemień 

NIEOBECNI (2) 
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Ryszard Czeczel, Katarzyna Licznar 

 

Wobec powyższego głosowania wniosek został odrzucony.  

 

Przewodnicząca Rady podała pod głosowanie projekt uchwały w sprawie zbycia 

nieruchomości zabudowanej (druk nr 358). 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie zbycia nieruchomości zabudowanej (druk nr 358).  

Wyniki głosowania 

ZA: 12, PRZECIW: 2, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 5, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Rafał Bolibrzuch, Josel Czerniak, Andrzej Gajewski, Alicja Isalska, Zbigniew Kosiński, 

Marcin Krasoń, Paweł Licznar, Ludmiła Lisowska, Edward Mazur, Edward Mróz, Tomasz 

Wisła, Arkadiusz Zaczyński 

PRZECIW (2) 

Zygmunt Bochenek, Urszula Rzepiela 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (5) 

Marcin Domino, Stanisław Mięczakowski, Zygmunt Trojniak, Jacek Urbański, Zofia 

Zeprzałka-Krzemień 

NIEOBECNI (2) 

Ryszard Czeczel, Katarzyna Licznar 

 

Wobec powyższego głosowania  Uchwała nr XXI/342/2020 w sprawie zbycia nieruchomości 

zabudowanej została podjęta. 

/Uchwała stanowi załącznik nr 6 do protokołu/ 

 

2) Podjęcie uchwały w sprawie zbycia nieruchomości niezabudowanej (druk nr 359) 

Komisje Rady Miejskiej pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały.  

Radni nie wnieśli uwag i zapytań do przedstawionego projektu uchwały, w związku  

z powyższym Przewodnicząca podała projekt uchwały druk nr 359 pod głosowanie 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie zbycia nieruchomości niezabudowanej (druk nr 359).  

Wyniki głosowania 

ZA: 17, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (17) 

Zygmunt Bochenek, Rafał Bolibrzuch, Josel Czerniak, Andrzej Gajewski, Alicja Isalska, 

Zbigniew Kosiński, Marcin Krasoń, Paweł Licznar, Ludmiła Lisowska, Edward Mazur, 

Stanisław Mięczakowski, Edward Mróz, Urszula Rzepiela, Jacek Urbański, Tomasz Wisła, 

Arkadiusz Zaczyński, Zofia Zeprzałka-Krzemień 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Marcin Domino 

BRAK GŁOSU (1) 

Zygmunt Trojniak 

NIEOBECNI (2) 

Ryszard Czeczel, Katarzyna Licznar 

 

Wobec powyższego głosowania  Uchwała nr XXI/343/2020 w sprawie zbycia nieruchomości 

niezabudowanej została podjęta. 
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/Uchwała stanowi załącznik nr 7 do protokołu/ 

 

3) Podjęcie uchwały w sprawie wydzierżawienia nieruchomości (druk nr 360) 

Komisje Rady Miejskiej pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały.  

Radni nie wnieśli uwag i zapytań do przedstawionego projektu uchwały, w związku  

z powyższym Przewodnicząca podała projekt uchwały druk nr 360 pod głosowanie 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie wydzierżawienia nieruchomości (druk nr 360).  

Wyniki głosowania 
ZA: 17, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (17) 

Zygmunt Bochenek, Rafał Bolibrzuch, Josel Czerniak, Andrzej Gajewski, Alicja Isalska, 

Zbigniew Kosiński, Marcin Krasoń, Paweł Licznar, Ludmiła Lisowska, Edward Mazur, 

Stanisław Mięczakowski, Edward Mróz, Zygmunt Trojniak, Jacek Urbański, Tomasz Wisła, 

Arkadiusz Zaczyński, Zofia Zeprzałka-Krzemień 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Marcin Domino 

BRAK GŁOSU (1) 

Urszula Rzepiela 

NIEOBECNI (2) 

Ryszard Czeczel, Katarzyna Licznar 

 

Wobec powyższego głosowania  Uchwała nr XXI/344/2020 w sprawie wydzierżawienia 

nieruchomości została podjęta. 

/Uchwała stanowi załącznik nr 8 do protokołu/ 

 

4) Podjęcie uchwały w sprawie wydzierżawienia nieruchomości (druk nr 361) 
Komisje Rady Miejskiej pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały.  

Radni nie wnieśli uwag i zapytań do przedstawionego projektu uchwały, w związku  

z powyższym Przewodnicząca podała projekt uchwały druk nr 361 pod głosowanie 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie wydzierżawienia nieruchomości (druk nr 361).  

Wyniki głosowania 

ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (18) 

Zygmunt Bochenek, Rafał Bolibrzuch, Josel Czerniak, Andrzej Gajewski, Alicja Isalska, 

Zbigniew Kosiński, Marcin Krasoń, Paweł Licznar, Ludmiła Lisowska, Edward Mazur, 

Stanisław Mięczakowski, Edward Mróz, Urszula Rzepiela, Zygmunt Trojniak, Jacek 

Urbański, Tomasz Wisła, Arkadiusz Zaczyński, Zofia Zeprzałka-Krzemień 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Marcin Domino 

NIEOBECNI (2) 

Ryszard Czeczel, Katarzyna Licznar 

Wobec powyższego głosowania  Uchwała nr XXI/345/2020 w sprawie wydzierżawienia 

nieruchomości została podjęta. 

/Uchwała stanowi załącznik nr 9 do protokołu/ 
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5) Podjęcie uchwały w sprawie wydzierżawienia nieruchomości (druk nr 362) 
Komisje Rady Miejskiej pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały.  

Radni nie wnieśli uwag i zapytań do przedstawionego projektu uchwały, w związku  

z powyższym Przewodnicząca podała projekt uchwały druk nr 362 pod głosowanie 

Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie wydzierżawienia nieruchomości (druk nr 362).  

Wyniki głosowania 
ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (18) 

Zygmunt Bochenek, Rafał Bolibrzuch, Josel Czerniak, Andrzej Gajewski, Alicja Isalska, 

Zbigniew Kosiński, Marcin Krasoń, Paweł Licznar, Ludmiła Lisowska, Edward Mazur, 

Stanisław Mięczakowski, Edward Mróz, Urszula Rzepiela, Zygmunt Trojniak, Jacek 

Urbański, Tomasz Wisła, Arkadiusz Zaczyński, Zofia Zeprzałka-Krzemień 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Marcin Domino 

NIEOBECNI (2) 

Ryszard Czeczel, Katarzyna Licznar 

Wobec powyższego głosowania  Uchwała nr XXI/346/2020 w sprawie wydzierżawienia 

nieruchomości została podjęta. 

/Uchwała stanowi załącznik nr 10 do protokołu/ 

 

6) Podjęcie uchwały w sprawie wydzierżawienia nieruchomości (druk nr 363) 

Komisje Rady Miejskiej pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały.  

Radni nie wnieśli uwag i zapytań do przedstawionego projektu uchwały, w związku  

z powyższym Przewodnicząca podała projekt uchwały druk nr 363 pod głosowanie 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie wydzierżawienia nieruchomości (druk nr 363).  

Wyniki głosowania 

ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (18) 

Zygmunt Bochenek, Rafał Bolibrzuch, Josel Czerniak, Andrzej Gajewski, Alicja Isalska, 

Zbigniew Kosiński, Marcin Krasoń, Paweł Licznar, Ludmiła Lisowska, Edward Mazur, 

Stanisław Mięczakowski, Edward Mróz, Urszula Rzepiela, Zygmunt Trojniak, Jacek 

Urbański, Tomasz Wisła, Arkadiusz Zaczyński, Zofia Zeprzałka-Krzemień 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Marcin Domino 

NIEOBECNI (2) 

Ryszard Czeczel, Katarzyna Licznar 

 

Wobec powyższego głosowania  Uchwała nr XXI/347/2020 w sprawie wydzierżawienia 

nieruchomości została podjęta. 

/Uchwała stanowi załącznik nr 11 do protokołu/ 

 

7) Podjęcie uchwały w sprawie wydzierżawienia nieruchomości (druk nr 364) 
Komisje Rady Miejskiej pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały.  
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Radni nie wnieśli uwag i zapytań do przedstawionego projektu uchwały, w związku  

z powyższym Przewodnicząca podała projekt uchwały druk nr 364 pod głosowanie 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie wydzierżawienia nieruchomości (druk nr 364). 

Wyniki głosowania 

ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (18) 

Zygmunt Bochenek, Rafał Bolibrzuch, Josel Czerniak, Andrzej Gajewski, Alicja Isalska, 

Zbigniew Kosiński, Marcin Krasoń, Paweł Licznar, Ludmiła Lisowska, Edward Mazur, 

Stanisław Mięczakowski, Edward Mróz, Urszula Rzepiela, Zygmunt Trojniak, Jacek 

Urbański, Tomasz Wisła, Arkadiusz Zaczyński, Zofia Zeprzałka-Krzemień 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Marcin Domino 

NIEOBECNI (2) 

Ryszard Czeczel, Katarzyna Licznar 

 

Wobec powyższego głosowania  Uchwała nr XXI/348/2020 w sprawie wydzierżawienia 

nieruchomości została podjęta. 

/Uchwała stanowi załącznik nr 12 do protokołu/ 

 

8) Podjęcie uchwały w sprawie wydzierżawienia nieruchomości (druk nr 365) 

Komisje Rady Miejskiej pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały.  

Radni nie wnieśli uwag i zapytań do przedstawionego projektu uchwały, w związku  

z powyższym Przewodnicząca podała projekt uchwały druk nr 365 pod głosowanie 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie wydzierżawienia nieruchomości (druk nr 365). 

Wyniki głosowania 

ZA: 17, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (17) 

Zygmunt Bochenek, Rafał Bolibrzuch, Josel Czerniak, Andrzej Gajewski, Alicja Isalska, 

Zbigniew Kosiński, Marcin Krasoń, Paweł Licznar, Ludmiła Lisowska, Edward Mazur, 

Stanisław Mięczakowski, Edward Mróz, Urszula Rzepiela, Zygmunt Trojniak, Jacek 

Urbański, Tomasz Wisła, Zofia Zeprzałka-Krzemień 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Marcin Domino 

BRAK GŁOSU (1) 

Arkadiusz Zaczyński 

NIEOBECNI (2) 

Ryszard Czeczel, Katarzyna Licznar 

 

Wobec powyższego głosowania  Uchwała nr XXI/349/2020 w sprawie wydzierżawienia 

nieruchomości została podjęta. 

/Uchwała stanowi załącznik nr 13 do protokołu/ 

 

9) Podjęcie uchwały w sprawie wydzierżawienia nieruchomości (druk nr 366) 

Komisje Rady Miejskiej pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały.  

Radni nie wnieśli uwag i zapytań do przedstawionego projektu uchwały, w związku  

z powyższym Przewodnicząca podała projekt uchwały druk nr 366 pod głosowanie 
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Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie wydzierżawienia nieruchomości (druk nr 366).  

Wyniki głosowania 

ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (18) 

Zygmunt Bochenek, Rafał Bolibrzuch, Josel Czerniak, Andrzej Gajewski, Alicja Isalska, 

Zbigniew Kosiński, Marcin Krasoń, Paweł Licznar, Ludmiła Lisowska, Edward Mazur, 

Stanisław Mięczakowski, Edward Mróz, Urszula Rzepiela, Zygmunt Trojniak, Jacek 

Urbański, Tomasz Wisła, Arkadiusz Zaczyński, Zofia Zeprzałka-Krzemień 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Marcin Domino 

NIEOBECNI (2) 

Ryszard Czeczel, Katarzyna Licznar 

 

Wobec powyższego głosowania  Uchwała nr XXI/350/2020 w sprawie wydzierżawienia 

nieruchomości została podjęta. 

/Uchwała stanowi załącznik nr 14 do protokołu/ 

 

10) Podjęcie uchwały w sprawie wydzierżawienia nieruchomości (druk nr 367) 

Komisje Rady Miejskiej pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały.  

Radni nie wnieśli uwag i zapytań do przedstawionego projektu uchwały, w związku  

z powyższym Przewodnicząca podała projekt uchwały druk nr 367 pod głosowanie 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie wydzierżawienia nieruchomości (druk nr 367).  

Wyniki głosowania 

ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (18) 

Zygmunt Bochenek, Rafał Bolibrzuch, Josel Czerniak, Andrzej Gajewski, Alicja Isalska, 

Zbigniew Kosiński, Marcin Krasoń, Paweł Licznar, Ludmiła Lisowska, Edward Mazur, 

Stanisław Mięczakowski, Edward Mróz, Urszula Rzepiela, Zygmunt Trojniak, Jacek 

Urbański, Tomasz Wisła, Arkadiusz Zaczyński, Zofia Zeprzałka-Krzemień 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Marcin Domino 

NIEOBECNI (2) 

Ryszard Czeczel, Katarzyna Licznar 

 

Wobec powyższego głosowania  Uchwała nr XXI/351/2020 w sprawie wydzierżawienia 

nieruchomości została podjęta. 

/Uchwała stanowi załącznik nr 15 do protokołu/ 

 

11) Podjęcie uchwały w sprawie wydzierżawienia nieruchomości (druk nr 368) 

Komisje Rady Miejskiej pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały.  

Radni nie wnieśli uwag i zapytań do przedstawionego projektu uchwały, w związku  

z powyższym Przewodnicząca podała projekt uchwały druk nr 368 pod głosowanie 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie wydzierżawienia nieruchomości (druk nr 368).  

Wyniki głosowania 

ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 



15 

 

Wyniki imienne: 

ZA (18) 

Zygmunt Bochenek, Rafał Bolibrzuch, Josel Czerniak, Andrzej Gajewski, Alicja Isalska, 

Zbigniew Kosiński, Marcin Krasoń, Paweł Licznar, Ludmiła Lisowska, Edward Mazur, 

Stanisław Mięczakowski, Edward Mróz, Urszula Rzepiela, Zygmunt Trojniak, Jacek 

Urbański, Tomasz Wisła, Arkadiusz Zaczyński, Zofia Zeprzałka-Krzemień 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Marcin Domino 

NIEOBECNI (2) 

Ryszard Czeczel, Katarzyna Licznar 

 

Wobec powyższego głosowania  Uchwała nr XXI/352/2020 w sprawie wydzierżawienia 

nieruchomości została podjęta. 

/Uchwała stanowi załącznik nr 16 do protokołu/ 

 

8. Podjęcie uchwał w sprawie: 

1) Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie ustalenia Regulaminu korzystania  

z kompleksu sportowego - przy ul. Podgórnej 7 (druk nr 369) 

Komisje Rady Miejskiej pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały.  

Głos zabrał radny Tomasz Wisła, który poprosił o usystematyzowanie w jaki sposób 

szkółki pływackie mogą korzystać z torów na basenie. Oznajmił, że rozmawiały z nim osoby, 

które w momencie zakupu biletu nie były informowane o tym, że basen zajęty jest przez 

szkółkę pływacką, a później nie mogły w pełni korzystać z basenu. 

Wiceburmistrz Jarosław Szóstka przypomniał, że pamiętać należy iż basen projektowany 

był jako basen przyszkolny. Dodał, że w godzinach dopołudniowych oraz popołudniowych 

można spodziewać się szkółek, ale na pewno jeden czy dwa tory są ogólnodostępne dla 

wszystkich mieszkańców.  Wiceburmistrz zgodził się z radnym T. Wisłą stwierdzeniem, że 

faktycznie przy kasach powinny znajdować się informacje o odbywających się zajęciach 

nauki pływania.   

Wiceprzewodniczący Edward Mazur stwierdził, że miejsce dla mieszkańców na basenie 

zawsze się znajdzie, jednak mimo wszystko uwaga radnego Tomasza Wisły jest jak 

najbardziej słuszna.  

Dalsza dyskusja nie została podjęta. Przewodnicząca podała pod głosowanie projekt uchwały 

druk nr 369. 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie ustalenia Regulaminu korzystania  

z kompleksu sportowego - przy ul. Podgórnej 7 (druk nr 369).  

Wyniki głosowania 

ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (19) 

Zygmunt Bochenek, Rafał Bolibrzuch, Ryszard Czeczel, Josel Czerniak, Andrzej Gajewski, 

Alicja Isalska, Zbigniew Kosiński, Marcin Krasoń, Paweł Licznar, Ludmiła Lisowska, 

Edward Mazur, Stanisław Mięczakowski, Edward Mróz, Urszula Rzepiela, Zygmunt 

Trojniak, Jacek Urbański, Tomasz Wisła, Arkadiusz Zaczyński, Zofia Zeprzałka-Krzemień 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Marcin Domino 

NIEOBECNI (1) 

Katarzyna Licznar 
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Wobec powyższego głosowania  Uchwała nr XXI/353/2020 zmieniająca uchwałę w sprawie 

ustalenia Regulaminu korzystania z kompleksu sportowego - przy ul. Podgórnej 7 została 

podjęta. 

/Uchwała stanowi załącznik nr 17 do protokołu/ 

 

2) Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie warunków i zasad korzystania  

z Dworca Autobusowego Prudnik (druk nr 370) 
Komisje Rady Miejskiej pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały.  

Radni nie wnieśli uwag i zapytań do przedstawionego projektu uchwały, w związku  

z powyższym Przewodnicząca podała projekt uchwały druk nr 370 pod głosowanie 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie warunków i zasad korzystania z Dworca 

Autobusowego Prudnik (druk nr 370).  

Wyniki głosowania 

ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (19) 

Zygmunt Bochenek, Rafał Bolibrzuch, Ryszard Czeczel, Josel Czerniak, Andrzej Gajewski, 

Alicja Isalska, Zbigniew Kosiński, Marcin Krasoń, Paweł Licznar, Ludmiła Lisowska, 

Edward Mazur, Stanisław Mięczakowski, Edward Mróz, Urszula Rzepiela, Zygmunt 

Trojniak, Jacek Urbański, Tomasz Wisła, Arkadiusz Zaczyński, Zofia Zeprzałka-Krzemień 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Marcin Domino 

NIEOBECNI (1) 

Katarzyna Licznar 

Wobec powyższego głosowania  Uchwała nr XXI/354/2020 zmieniająca uchwałę w sprawie 

warunków i zasad korzystania z Dworca Autobusowego Prudnik została podjęta. 

/Uchwała stanowi załącznik nr 18 do protokołu/ 

 

3) Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia Regulaminu cmentarza 

komunalnego w Prudniku (druk nr 371) 

Komisje Rady Miejskiej pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały.  

Radny Zbigniew Kosiński oznajmił, że podejmowana uchwała dotyczy zakazu 

dobrowolnego montowania ławek na cmentarzu. Zapytał jak będzie się ona miała do ławek, 

które już się tam znajdują? 

Burmistrz wyjaśnił, że zmiana uchwały następuje w związku z wnioskiem Prokuratury. 

Dodał, że zapisy dotyczące niestawiania ławek były we wcześniejszej uchwale, dlatego też 

osoby, które samowolnie postawiły ławki będą musiały prędzej czy później je usunąć. 

Burmistrz wyraził zrozumienie dla ludzi, którzy chcą mieć miejsce, aby przysiąść przy grobie 

bliskich, jednak trzeba brać pod uwagę, że ławki utrudniają poruszanie się po cmentarzu 

osobom niepełnosprawnym.  

Radny Tomasz Wisła zapytał czy jest ogólnie ustalone zagęszczenie nagrobków? 

Burmistrz poinformował, że odgórnie ustalona jest odległość między nagrobkami oraz ich 

wielkość.  

Radny Tomasz Wisła stwierdził, że odległości między nagrobkami są bardzo wąskie, 

również na nowej części cmentarza. 

Burmistrz oznajmił, że wytyczne odnośnie pochówku są ustalone. W momencie samego 

pochówku nie ma problemu. Problem pojawia się kiedy ludzie zaczynają stawiać swoim 

bliskim grobowce.  
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Radny Edward Mróz kontynuował wątek ławek. Oznajmił, że są ławki w miejscach,  

w których przeszkadzają, są też takie, które nie przeszkadzają. Radny stwierdził też, że 

przydałyby się ławki – miejsca do ogólnego użytku, zwłaszcza dla osób starszych, które nie 

maja gdzie usiąść i odpocząć.  

Burmistrz zgodził się z radnym. Oznajmił, że takie ławki faktycznie powinny się pojawić na 

cmentarzu. Pierwszym krokiem jest jednak remont alejek bocznych oraz alejek głównych. 

Radna Ludmiła Lisowska zasugerowała rozważenie wyrażenia zgody na stawianie ławek 

składanych przy grobach.  

Radny Edward Mróz powiedział, że może dobrym rozwiązaniem byłoby wypożyczanie 

małych, rozkładanych krzesełek.  

Dalsza dyskusja nie została podjęta. 

Przewodnicząca podała pod glosowanie projekt uchwał druk nr 371. 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia Regulaminu cmentarza 

komunalnego w Prudniku (druk nr 371).  

Wyniki głosowania 

ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (20) 

Zygmunt Bochenek, Rafał Bolibrzuch, Ryszard Czeczel, Josel Czerniak, Marcin Domino, 

Andrzej Gajewski, Alicja Isalska, Zbigniew Kosiński, Marcin Krasoń, Paweł Licznar, 

Ludmiła Lisowska, Edward Mazur, Stanisław Mięczakowski, Edward Mróz, Urszula 

Rzepiela, Zygmunt Trojniak, Jacek Urbański, Tomasz Wisła, Arkadiusz Zaczyński, Zofia 

Zeprzałka-Krzemień 

NIEOBECNI (1) 

Katarzyna Licznar 

Wobec powyższego głosowania  Uchwała nr XXI/355/2020 zmieniająca uchwałę w sprawie 

uchwalenia Regulaminu cmentarza komunalnego w Prudniku została podjęta. 

/Uchwała stanowi załącznik nr 19 do protokołu/ 

 

4) Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie ustalenia Regulaminu korzystania 

z Parku "Przy Świętym Źródle" przy ul. Poniatowskiego w Prudniku (druk nr 372) 
Komisje Rady Miejskiej pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały.  

Radni nie wnieśli uwag i zapytań do przedstawionego projektu uchwały, w związku  

z powyższym Przewodnicząca podała projekt uchwały druk nr 372 pod głosowanie 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie ustalenia Regulaminu korzystania z Parku 

"Przy Świętym Źródle" przy ul. Poniatowskiego w Prudniku (druk nr 372).  

Wyniki głosowania 

ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (20) 

Zygmunt Bochenek, Rafał Bolibrzuch, Ryszard Czeczel, Josel Czerniak, Marcin Domino, 

Andrzej Gajewski, Alicja Isalska, Zbigniew Kosiński, Marcin Krasoń, Paweł Licznar, 

Ludmiła Lisowska, Edward Mazur, Stanisław Mięczakowski, Edward Mróz, Urszula 

Rzepiela, Zygmunt Trojniak, Jacek Urbański, Tomasz Wisła, Arkadiusz Zaczyński, Zofia 

Zeprzałka-Krzemień 

NIEOBECNI (1) 

Katarzyna Licznar 
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Wobec powyższego głosowania  Uchwała nr XXI/356/2020 zmieniająca uchwałę w sprawie 

ustalenia Regulaminu korzystania z Parku "Przy Świętym Źródle" przy ul. Poniatowskiego w 

Prudniku została podjęta. 

/Uchwała stanowi załącznik nr 20 do protokołu/ 

 

5) Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia Regulaminu targowiska miejskiego  

w Prudniku (druk nr 373) 

Komisje Rady Miejskiej pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały.  

Radni nie wnieśli uwag i zapytań do przedstawionego projektu uchwały, w związku  

z powyższym Przewodnicząca podała projekt uchwały druk nr 373 pod głosowanie 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia Regulaminu targowiska miejskiego w Prudniku 

(druk nr 373).  

Wyniki głosowania 

ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (20) 

Zygmunt Bochenek, Rafał Bolibrzuch, Ryszard Czeczel, Josel Czerniak, Marcin Domino, 

Andrzej Gajewski, Alicja Isalska, Zbigniew Kosiński, Marcin Krasoń, Paweł Licznar, 

Ludmiła Lisowska, Edward Mazur, Stanisław Mięczakowski, Edward Mróz, Urszula 

Rzepiela, Zygmunt Trojniak, Jacek Urbański, Tomasz Wisła, Arkadiusz Zaczyński, Zofia 

Zeprzałka-Krzemień 

NIEOBECNI (1) 

Katarzyna Licznar 

Wobec powyższego głosowania  Uchwała nr XXI/357/2020 w sprawie uchwalenia 

Regulaminu targowiska miejskiego w Prudniku została podjęta. 

/Uchwała stanowi załącznik nr 21 do protokołu/ 

 

6) Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia regulaminu korzystania z Parku Miejskiego 

zlokalizowanego w Prudniku u zbiegu ulic: Dąbrowskiego, Wojska Polskiego, Staszica, 

Mickiewicza, Parkowa (druk nr 374) 

Komisje Rady Miejskiej pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały.  

Radni nie wnieśli uwag i zapytań do przedstawionego projektu uchwały, w związku  

z powyższym Przewodnicząca podała projekt uchwały druk nr 374 pod głosowanie. 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia regulaminu korzystania z Parku Miejskiego 

zlokalizowanego w Prudniku u zbiegu ulic: Dąbrowskiego, Wojska Polskiego, Staszica, 

Mickiewicza, Parkowa (druk nr 374).  

Wyniki głosowania 

ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (20) 

Zygmunt Bochenek, Rafał Bolibrzuch, Ryszard Czeczel, Josel Czerniak, Marcin Domino, 

Andrzej Gajewski, Alicja Isalska, Zbigniew Kosiński, Marcin Krasoń, Paweł Licznar, 

Ludmiła Lisowska, Edward Mazur, Stanisław Mięczakowski, Edward Mróz, Urszula 

Rzepiela, Zygmunt Trojniak, Jacek Urbański, Tomasz Wisła, Arkadiusz Zaczyński, Zofia 

Zeprzałka-Krzemień 

NIEOBECNI (1) 
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Katarzyna Licznar 

Wobec powyższego głosowania  Uchwała nr XXI/358/2020 w sprawie ustalenia regulaminu 

korzystania z Parku Miejskiego zlokalizowanego w Prudniku u zbiegu ulic: Dąbrowskiego, 

Wojska Polskiego, Staszica, Mickiewicza, Parkowa została podjęta. 

/Uchwała stanowi załącznik nr 22 do protokołu/ 

 

7) Podjęcie uchwały zmieniającej w sprawie utworzenia Środowiskowego Domu 

Samopomocy w Prudniku (druk nr 375) 

Komisje Rady Miejskiej pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały.  

Radni nie wnieśli uwag i zapytań do przedstawionego projektu uchwały, w związku  

z powyższym Przewodnicząca podała projekt uchwały druk nr 375 pod głosowanie. 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały zmieniającej w sprawie utworzenia Środowiskowego Domu Samopomocy 

w Prudniku (druk nr 375).  

Wyniki głosowania 

ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (19) 

Zygmunt Bochenek, Rafał Bolibrzuch, Ryszard Czeczel, Josel Czerniak, Andrzej Gajewski, 

Alicja Isalska, Zbigniew Kosiński, Marcin Krasoń, Paweł Licznar, Ludmiła Lisowska, 

Edward Mazur, Stanisław Mięczakowski, Edward Mróz, Urszula Rzepiela, Zygmunt 

Trojniak, Jacek Urbański, Tomasz Wisła, Arkadiusz Zaczyński, Zofia Zeprzałka-Krzemień 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Marcin Domino 

NIEOBECNI (1) 

Katarzyna Licznar 

Wobec powyższego głosowania  Uchwała nr XXI/359/2020 zmieniająca w sprawie 

utworzenia Środowiskowego Domu Samopomocy w Prudniku została podjęta. 

/Uchwała stanowi załącznik nr 23 do protokołu/ 

 

8) Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia opinii dotyczącej umorzenia należności 

pieniężnych mających charakter cywilnoprawny (druk nr 376) 

Komisje Rady Miejskiej pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały.  

Radni nie wnieśli uwag i zapytań do przedstawionego projektu uchwały, w związku  

z powyższym Przewodnicząca podała projekt uchwały druk nr 376 pod głosowanie. 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia opinii dotyczącej umorzenia należności pieniężnych 

mających charakter cywilnoprawny (druk nr 376).  

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 3, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Zygmunt Bochenek, Rafał Bolibrzuch, Ryszard Czeczel, Andrzej Gajewski, Zbigniew 

Kosiński, Marcin Krasoń, Paweł Licznar, Ludmiła Lisowska, Edward Mazur, Edward Mróz, 

Urszula Rzepiela, Zygmunt Trojniak, Tomasz Wisła, Arkadiusz Zaczyński, Zofia Zeprzałka-

Krzemień 

PRZECIW (1) 

Josel Czerniak 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (3) 
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Marcin Domino, Alicja Isalska, Jacek Urbański 

BRAK GŁOSU (1) 

Stanisław Mięczakowski 

NIEOBECNI (1) 

Katarzyna Licznar 

Wobec powyższego głosowania  Uchwała nr XXI/360/2020 w sprawie wyrażenia opinii 

dotyczącej umorzenia należności pieniężnych mających charakter cywilnoprawny została 

podjęta. 

/Uchwała stanowi załącznik nr 24 do protokołu/ 

 

9) Podjęcie uchwały w sprawie posadowienia tablicy pamiątkowej (druk nr 377) 

Przewodnicząca poinformowała, że Burmistrz zgłosił wniosek o autopoprawkę do druku 377. 

Burmistrz przedstawił treść autopoprawki. 

Przewodnicząca podała pod glosowanie wniosek Burmistrza. 

Głosowano wniosek w sprawie: 

Autopoprawka Burmistrza: Zmiana w treści napisu na tablicy pamiątkowej z Prudnik, 

23.02.2020 r. na Niemysłowice 27.02.2020 r. 

Wyniki głosowania 

ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (19) 

Zygmunt Bochenek, Rafał Bolibrzuch, Ryszard Czeczel, Josel Czerniak, Marcin Domino, 

Andrzej Gajewski, Alicja Isalska, Zbigniew Kosiński, Marcin Krasoń, Paweł Licznar, 

Ludmiła Lisowska, Edward Mazur, Stanisław Mięczakowski, Edward Mróz, Zygmunt 

Trojniak, Jacek Urbański, Tomasz Wisła, Arkadiusz Zaczyński, Zofia Zeprzałka-Krzemień 

BRAK GŁOSU (1) 

Urszula Rzepiela 

NIEOBECNI (1) 

Katarzyna Licznar 

Wobec powyższego głosowania wniosek został przyjęty. 

Przewodnicząca podała pod głosowanie projekt uchwały po autopoprawce. 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie posadowienia tablicy pamiątkowej (druk nr 377).  

Wyniki głosowania 

ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (20) 

Zygmunt Bochenek, Rafał Bolibrzuch, Ryszard Czeczel, Josel Czerniak, Marcin Domino, 

Andrzej Gajewski, Alicja Isalska, Zbigniew Kosiński, Marcin Krasoń, Paweł Licznar, 

Ludmiła Lisowska, Edward Mazur, Stanisław Mięczakowski, Edward Mróz, Urszula 

Rzepiela, Zygmunt Trojniak, Jacek Urbański, Tomasz Wisła, Arkadiusz Zaczyński, Zofia 

Zeprzałka-Krzemień 

NIEOBECNI (1) 

Katarzyna Licznar 

Wobec powyższego głosowania Uchwała nr XXI/361/2020 w sprawie posadowienia tablicy 

pamiątkowej została podjęta. 

/Uchwała stanowi załącznik nr 25 do protokołu/ 
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10) Podjęcie uchwały w sprawie nadania nazwy drodze wewnętrznej (druk nr 378) 
Komisje Rady Miejskiej pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały.  

Radni nie wnieśli uwag i zapytań do przedstawionego projektu uchwały, w związku  

z powyższym Przewodnicząca podała projekt uchwały druk nr 378 pod głosowanie. 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie nadania nazwy drodze wewnętrznej (druk nr 378).  

Wyniki głosowania 

ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (20) 

Zygmunt Bochenek, Rafał Bolibrzuch, Ryszard Czeczel, Josel Czerniak, Marcin Domino, 

Andrzej Gajewski, Alicja Isalska, Zbigniew Kosiński, Marcin Krasoń, Paweł Licznar, 

Ludmiła Lisowska, Edward Mazur, Stanisław Mięczakowski, Edward Mróz, Urszula 

Rzepiela, Zygmunt Trojniak, Jacek Urbański, Tomasz Wisła, Arkadiusz Zaczyński, Zofia 

Zeprzałka-Krzemień 

NIEOBECNI (1) 

Katarzyna Licznar 

 

Wobec powyższego głosowania Uchwała nr XXI/362/2020 w sprawie nadania nazwy drodze 

wewnętrznej została podjęta. 

/Uchwała stanowi załącznik nr 26 do protokołu/ 

 

11) Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia wysokości stawek za zajęcie pasa drogowego 

(druk nr 379) 

Komisje Rady Miejskiej pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały.  

Radni nie wnieśli uwag i zapytań do przedstawionego projektu uchwały, w związku  

z powyższym Przewodnicząca podała projekt uchwały druk nr 379 pod głosowanie. 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia wysokości stawek za zajęcie pasa drogowego (druk nr 

379).  

Wyniki głosowania 

ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (18) 

Zygmunt Bochenek, Rafał Bolibrzuch, Ryszard Czeczel, Josel Czerniak, Andrzej Gajewski, 

Alicja Isalska, Zbigniew Kosiński, Marcin Krasoń, Paweł Licznar, Ludmiła Lisowska, 

Stanisław Mięczakowski, Edward Mróz, Urszula Rzepiela, Zygmunt Trojniak, Jacek 

Urbański, Tomasz Wisła, Arkadiusz Zaczyński, Zofia Zeprzałka-Krzemień 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Marcin Domino 

BRAK GŁOSU (1) 

Edward Mazur 

NIEOBECNI (1) 

Katarzyna Licznar 

Wobec powyższego głosowania Uchwała nr XXI/363/2020 w sprawie ustalenia wysokości 

stawek za zajęcie pasa drogowego została podjęta. 

/Uchwała stanowi załącznik nr 27 do protokołu/ 
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12) Podjęcie uchwały w sprawie powołania zespołu do opiniowania kandydatów na 

ławników na kadencję 2020-2023 (druk nr 380) 

Komisje Rady Miejskiej pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały. Przewodnicząca 

poprosiła o zgłaszanie się kandydatów do zespołu. 

Zgłoszono udział w pracach komisji następujących radnych:  

- Ludmiła Lisowska, 

- Edward Mazur, 

- Andrzej Gajewski. 

Radni wyrazili zgodę.  

Przewodnicząca odczytała treść projektu uchwały i podała pod głosowanie projekt uchwały w 

sprawie powołania zespołu do opiniowania kandydatów na ławników na kadencję 2020-2023 

(druk nr 380): 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie powołania zespołu do opiniowania kandydatów na ławników na 

kadencję 2020-2023 (druk nr 380).  

Wyniki głosowania 

ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (20) 

Zygmunt Bochenek, Rafał Bolibrzuch, Ryszard Czeczel, Josel Czerniak, Marcin Domino, 

Andrzej Gajewski, Alicja Isalska, Zbigniew Kosiński, Marcin Krasoń, Paweł Licznar, 

Ludmiła Lisowska, Edward Mazur, Stanisław Mięczakowski, Edward Mróz, Urszula 

Rzepiela, Zygmunt Trojniak, Jacek Urbański, Tomasz Wisła, Arkadiusz Zaczyński, Zofia 

Zeprzałka-Krzemień 

NIEOBECNI (1) 

Katarzyna Licznar 

 

Wobec powyższego głosowania Uchwała nr XXI/364/2020 w sprawie powołania zespołu do 

opiniowania kandydatów na ławników na kadencję 2020-2023 została podjęta. 

/Uchwała stanowi załącznik nr 28 do protokołu/ 

 

13) Podjęcie uchwały w sprawie wyznaczenia przedstawiciela Rady Miejskiej  

w Prudniku do Gminnej Rady Działalności Pożytku Publicznego (druk nr 381) 

Komisje Rady Miejskiej pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały. Przewodnicząca 

poprosiła o zgłoszenie kandydata na przedstawiciela do Gminnej Rady Działalności Pożytku 

Publicznego. Zgłoszono udział w radzie radnego Josela Czerniaka. Radny wyraził zgodę.   

Przewodnicząca odczytała treść projektu uchwały i podała pod głosowanie projekt uchwały w 

sprawie wyznaczenia przedstawiciela Rady Miejskiej w Prudniku do Gminnej Rady 

Działalności Pożytku Publicznego (druk nr 381).  

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie wyznaczenia przedstawiciela Rady Miejskiej w Prudniku do 

Gminnej Rady Działalności Pożytku Publicznego (druk nr 381).  

Wyniki głosowania 

ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (20) 

Zygmunt Bochenek, Rafał Bolibrzuch, Ryszard Czeczel, Josel Czerniak, Marcin Domino, 

Andrzej Gajewski, Alicja Isalska, Zbigniew Kosiński, Marcin Krasoń, Paweł Licznar, 

Ludmiła Lisowska, Edward Mazur, Stanisław Mięczakowski, Edward Mróz, Urszula 

Rzepiela, Zygmunt Trojniak, Jacek Urbański, Tomasz Wisła, Arkadiusz Zaczyński, Zofia 
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Zeprzałka-Krzemień 

NIEOBECNI (1) 

Katarzyna Licznar 

Wobec powyższego głosowania Uchwała nr XXI/365/2020 w sprawie wyznaczenia 

przedstawiciela Rady Miejskiej w Prudniku do Gminnej Rady Działalności Pożytku 

Publicznego została podjęta. 

/Uchwała stanowi załącznik nr 29 do protokołu/ 

 

14) Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia planu pracy Rady Miejskiej w Prudniku 

(druk 382).  
Przewodnicząca oznajmiła, że szczegółowy plan pracy Rady Miejskiej został uzgodniony na 

komisjach Rady Miejskiej. Komisje pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały. 

Radni nie wnieśli uwag i zapytań do przedstawionego projektu uchwały, w związku  

z powyższym Przewodnicząca podała projekt uchwały druk nr 382 pod głosowanie. 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia planu pracy Rady Miejskiej w Prudniku (druk 382) 

Wyniki głosowania 

ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (19) 

Zygmunt Bochenek, Rafał Bolibrzuch, Ryszard Czeczel, Josel Czerniak, Marcin Domino, 

Andrzej Gajewski, Alicja Isalska, Zbigniew Kosiński, Marcin Krasoń, Paweł Licznar, 

Ludmiła Lisowska, Edward Mazur, Stanisław Mięczakowski, Urszula Rzepiela, Zygmunt 

Trojniak, Jacek Urbański, Tomasz Wisła, Arkadiusz Zaczyński, Zofia Zeprzałka-Krzemień 

BRAK GŁOSU (1) 

Edward Mróz 

NIEOBECNI (1) 

Katarzyna Licznar 

Wobec powyższego głosowania Uchwała nr XXI/366/2020 w sprawie uchwalenia planu 

pracy Rady Miejskiej w Prudniku została podjęta. 

/Uchwała stanowi załącznik nr 30 do protokołu/ 

 

15) Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia planów pracy stałych Komisji Rady 

Miejskiej w Prudniku (druk nr 383). 

Przewodnicząca oznajmiła, że wobec dużej ilości wniosków do planu pracy zgłoszonych 

przez radnych na poszczególnych Komisjach proponuje, aby wycofać z dzisiejszego porządku 

obrad procedowanie projektu uchwały druk nr 383, aby móc wnioski przeanalizować. 

Głosowano wniosek w sprawie: 
Wniosek Przewodniczącej o zdjęcie z porządku obrad uchwały w sprawie zatwierdzenia 

planów pracy stałych Komisji Rady Miejskiej (druk nr 384).  

Wyniki głosowania 

ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (20) 

Zygmunt Bochenek, Rafał Bolibrzuch, Ryszard Czeczel, Josel Czerniak, Marcin Domino, 

Andrzej Gajewski, Alicja Isalska, Zbigniew Kosiński, Marcin Krasoń, Paweł Licznar, 

Ludmiła Lisowska, Edward Mazur, Stanisław Mięczakowski, Edward Mróz, Urszula 

Rzepiela, Zygmunt Trojniak, Jacek Urbański, Tomasz Wisła, Arkadiusz Zaczyński, Zofia 
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Zeprzałka-Krzemień 

NIEOBECNI (1) 

Katarzyna Licznar 

Wobec powyższego głosowania wniosek o zdjęcie projektu uchwały w sprawie zatwierdzenia 

planów pracy stałych Komisji Rady Miejskiej w Prudniku (druk nr 383) z porządku obrad 

został przyjęty. 

16) Podjęcie uchwały zmieniającej w sprawie powołania stałej Komisji Oświaty, 

Kultury, Sportu i Zdrowia (druk nr 384) 

Przewodnicząca odczytała projekt uchwały. Radni nie wnieśli uwag i zapytań do 

przedstawionego projektu uchwały, w związku z powyższym Przewodnicząca podała projekt 

uchwały druk nr 384 pod głosowanie. 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały zmieniającej w sprawie powołania stałej Komisji Oświaty, Kultury, Sportu 

i Zdrowia (druk nr 384).  

Wyniki głosowania 

ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (20) 

Zygmunt Bochenek, Rafał Bolibrzuch, Ryszard Czeczel, Josel Czerniak, Marcin Domino, 

Andrzej Gajewski, Alicja Isalska, Zbigniew Kosiński, Marcin Krasoń, Paweł Licznar, 

Ludmiła Lisowska, Edward Mazur, Stanisław Mięczakowski, Edward Mróz, Urszula 

Rzepiela, Zygmunt Trojniak, Jacek Urbański, Tomasz Wisła, Arkadiusz Zaczyński, Zofia 

Zeprzałka-Krzemień 

NIEOBECNI (1) 

Katarzyna Licznar 

Wobec powyższego głosowania Uchwała nr XXI/367/2020 zmieniająca w sprawie 

powołania stałej Komisji Oświaty, Kultury, Sportu i Zdrowia została podjęta. 

/Uchwała stanowi załącznik nr 31 do protokołu/ 

 

17) Podjęcie uchwały zmieniającej w sprawie powołania stałej Komisji ds. Wsi  

i Gospodarki Rolnej (druk nr 385) 
Przewodnicząca odczytała projekt uchwały. Radni nie wnieśli uwag i zapytań do 

przedstawionego projektu uchwały, w związku z powyższym Przewodnicząca podała projekt 

uchwały druk nr 385 pod głosowanie. 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały zmieniającej w sprawie powołania stałej Komisji ds. Wsi i Gospodarki 

Rolnej (druk nr 385).  

Wyniki głosowania 

ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (20) 

Zygmunt Bochenek, Rafał Bolibrzuch, Ryszard Czeczel, Josel Czerniak, Marcin Domino, 

Andrzej Gajewski, Alicja Isalska, Zbigniew Kosiński, Marcin Krasoń, Paweł Licznar, 

Ludmiła Lisowska, Edward Mazur, Stanisław Mięczakowski, Edward Mróz, Urszula 

Rzepiela, Zygmunt Trojniak, Jacek Urbański, Tomasz Wisła, Arkadiusz Zaczyński, Zofia 

Zeprzałka-Krzemień 

NIEOBECNI (1) 

Katarzyna Licznar 
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Wobec powyższego głosowania Uchwała nr XXI/368/2020 zmieniająca w sprawie 

powołania stałej Komisji ds. Wsi i Gospodarki Rolnej została podjęta. 

/Uchwała stanowi załącznik nr 32 do protokołu/ 

 

18) Podjęcie uchwały zmieniającej w sprawie powołania stałej Komisji Gospodarki 

Komunalnej, Mieszkaniowej i Budownictwa (druk nr 386) 

Przewodnicząca odczytała projekt uchwały. 

Radny Edward Mróz wyraził zdanie, aby radni zgłoszeni do więcej niż dwóch komisji 

przeanalizowali raz jeszcze chęć uczestnictwa w Komisji Gospodarki Komunalnej, 

Mieszkaniowej i Budownictwa, gdyż duża liczba osób przypisanych do komisji sprawia, że 

często pojawia się problem z osiągnieciem wymagane quorum na posiedzeniu. 

Radny Andrzej Gajewski poparł zdanie przedmówcy. Dodał, że jeśli ktoś się zadeklarował 

to powinien uczestniczyć w posiedzeniach.  

Dalsza dyskusja nie została podjęta. Przewodnicząca podała projekt uchwały druk nr 386 

pod głosowanie. 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały zmieniającej w sprawie powołania stałej Komisji Gospodarki Komunalnej, 

Mieszkaniowej i Budownictwa (druk nr 386).  

Wyniki głosowania 

ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (20) 

Zygmunt Bochenek, Rafał Bolibrzuch, Ryszard Czeczel, Josel Czerniak, Marcin Domino, 

Andrzej Gajewski, Alicja Isalska, Zbigniew Kosiński, Marcin Krasoń, Paweł Licznar, 

Ludmiła Lisowska, Edward Mazur, Stanisław Mięczakowski, Edward Mróz, Urszula 

Rzepiela, Zygmunt Trojniak, Jacek Urbański, Tomasz Wisła, Arkadiusz Zaczyński, Zofia 

Zeprzałka-Krzemień 

NIEOBECNI (1) 

Katarzyna Licznar 

 

Wobec powyższego głosowania Uchwała nr XXI/369/2020 zmieniająca w sprawie 

powołania stałej Komisji Gospodarki Komunalnej, Mieszkaniowej i Budownictwa została 

podjęta. 

/Uchwała stanowi załącznik nr 33 do protokołu/ 

 

19) Podjęcie uchwały zmieniającej w sprawie powołania Komisji Skarg, Wniosków  

i Petycji Rady Miejskiej w Prudniku (druk nr 387) 

Przewodnicząca odczytała projekt uchwały. Radni nie wnieśli uwag i zapytań do 

przedstawionego projektu uchwały, w związku z powyższym Przewodnicząca podała projekt 

uchwały druk nr 387 pod głosowanie. 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały zmieniającej w sprawie powołania Komisji Skarg, Wniosków i Petycji 

Rady Miejskiej w Prudniku (druk nr 387). 

 Wyniki głosowania 

ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (20) 

Zygmunt Bochenek, Rafał Bolibrzuch, Ryszard Czeczel, Josel Czerniak, Marcin Domino, 

Andrzej Gajewski, Alicja Isalska, Zbigniew Kosiński, Marcin Krasoń, Paweł Licznar, 

Ludmiła Lisowska, Edward Mazur, Stanisław Mięczakowski, Edward Mróz, Urszula 
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Rzepiela, Zygmunt Trojniak, Jacek Urbański, Tomasz Wisła, Arkadiusz Zaczyński, Zofia 

Zeprzałka-Krzemień 

NIEOBECNI (1) 

Katarzyna Licznar 

 

Wobec powyższego głosowania Uchwała nr XXI/370/2020 zmieniająca w sprawie 

powołania Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Rady Miejskiej w Prudniku została podjęta. 

/Uchwała stanowi załącznik nr 34 do protokołu/ 

 

4. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania radnych. 

Odpowiedzi na zgłoszone interpelacje i zapytania przedstawił Zastępca Burmistrza Jarosław 

Szóstka.  

Zastępca Burmistrza Jarosław Szóstka udzielił odpowiedzi na następujące interpelacje  

i zapytania radnych: 

1) Arkadiusza Zaczyńskiego: 

- w sprawie przeniesienia pamiątkowej tablicy jeńców i więźniów wojennych 

/treść odpowiedzi stanowi załącznik nr 35 do protokołu/ 

- w sprawie występującego zagrożenia potrącenia pieszych na przejściu w okolicy 

skrzyżowania dróg Aleja Miła i Kardynała Wyszyńskiego 

- /treść odpowiedzi stanowi załącznik nr 36 do protokołu/ 

2) Zofii Zeprzałka –Krzemień: 

- w sprawie pojemnika na przeterminowane leki 

/treść odpowiedzi stanowi załącznik nr 37 do protokołu/ 

- w sprawie doprowadzenia do porządku rowu znajdującego się przy drodze prowadzącej na 

Klasztorek 

/treść odpowiedzi stanowi załącznik nr 38 do protokołu/ 

- w sprawie kamieni znajdujących się poniżej wieży widokowej 

/treść odpowiedzi stanowi załącznik nr 39 do protokołu/ 

 

Przewodnicząca Rady zwróciła się do radnych z zapytaniem czy chcieliby się odnieść do 

udzielonych odpowiedzi? 

Radna Zofia Zeprzałka – Krzemień odniosła się do odpowiedzi na interpelację w sprawie 

doprowadzenia do porządku rowu znajdującego się przy drodze prowadzącej na Klasztorek. 

Podziękowała za szybkie uprzątnięcie części gminnej, natomiast odnośnie części prywatnej 

oznajmiła, że dowiedziała się kto jest właścicielem i zamierza zwrócić się o podjęcie 

stosownych kroków w celu jego uprzątnięcia. 

Burmistrz poinformował, że na terenie Gminy był przypadek podrzucania odpadów 

motoryzacyjnych. Dzięki podjętym działaniom udało się go złapać.   

 

9. Interpelacje i wnioski radnych. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej Alicja Isalska zaproponowała aby złożyć interpelacje  

i zapytania w Biurze Rady Miejskiej bez ich odczytywania. Radni wyrazili zgodę. 

Do Biura Rady wpłynęły następujące interpelacje i zapytania Radnych: 

1) Marcina Krasonia  

- w sprawie przeprowadzenia remontu mostu nad potokiem Orzechówka usytuowanego przy 

drodze powiatowej nr 1611 O w Rudziczce 

/treść interpelacji stanowi załącznik nr 40/ 

- w sprawie montażu lustra oraz wycięcia drzew przy wyjeździe z posesji nr 77 na drogę 

krajową w miejscowości Rudziczka 

/treść interpelacji stanowi załącznik nr 41/ 
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2) Zofii Zeprzałka - Krzemień  

- w sprawie zamontowania sygnalizacji świetlnej na skrzyżowaniu ulic Gimnazjalnej, 

Kościuszki i Ratuszowej  

/treść interpelacji stanowi załącznik nr 42/ 

-w sprawie renowacji  kapliczki usytuowanej na przeciw Kauflandu w Prudniku 

/treść interpelacji stanowi załącznik nr 43/ 

- w sprawie dokonania przycinki lip rosnących wzdłuż części chodnika dla pieszych przy 

ulicy Staszica 

/treść interpelacji stanowi załącznik nr 44/ 

3) Urszuli Rzepiela 

- w sprawie naprawy chodnika na skrzyżowaniu ulic Batorego z ul. Chrobrego 

/treść interpelacji stanowi załącznik nr 45/ 

- w sprawie przekształcenia schroniska w Wieszczynie w Inkubator przedsiębiorczości 

/treść interpelacji stanowi załącznik nr 46/ 

4) Pawła Licznara  

- w sprawie budowy farmy fotowoltaicznej 

/treść interpelacji stanowi załącznik nr 47/ 

5) Stanisława Mięczakowskiego  

- w sprawie wykonania naprawy nawierzchni chodnika na trasie Prudnik - Łąka Prudnicka 

/treść interpelacji stanowi załącznik nr 48/ 

 

10. Wolne wnioski, komunikaty, oświadczenia radnych i zamknięcie obrad sesji. 
Wiceprzewodniczący Rady odczytał  uchwałę nr 20/2020 z dnia 22 stycznia 2020 Składu 

Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej w Opolu nt. opinii o możliwości 

sfinansowania deficytu określonego w uchwale budżetowej 

/uchwała stanowi załącznik nr 49/ 

oraz uchwałę nr 697/2019 z dnia 22 stycznia 2020 r. w sprawie opinii o prawidłowości 

planowanej kwoty długu Gminy Prudnik. 

/uchwała stanowi załącznik nr 50/ 

Radny Zygmunt Trojniak poruszył kwestię odbioru elektrośmieci. Zapytał w jaki sposób 

będzie rozwiązana ta kwestia.  

Radny Zygmunt Bochenek przedstawił skargę, która wpłynęła do niego na działanie spółki 

ZUK. 

Burmistrz  odniósł się do przedstawionej skargi. Oznajmił, że odpowiednie kroki w temacie 

zostały już podjęte, zgodnie z literą prawa.  

Wiceprzewodniczący Edward Mazur  zaapelował o postawienie wiaty przystankowej na ulicy 

Skowrońskiego.  

Burmistrz oznajmił, że sprawa jest w toku. 

 

Wobec wyczerpania porządku Przewodnicząca Alicja Isalska zakomunikowała zamknięcie 

XXI Sesji rady Miejskiej w Prudniku.  

Protokół został sporządzony w dwóch jednobrzmiących egzemplarzach, oryginał pozostaje  

w aktach Rady Miejskiej, drugi egzemplarz zostaje przekazany Burmistrzowi Prudnika.  

Przewodniczący 

Rada Miejska w Prudniku 

 

Przygotował(a): Joanna Chilińska 


